
Z Á P I S N I C A  
zo zasadnutia Komisie pre kultúru a cestovný ruch zo dňa 12. 4. 2011 – MsÚ 

v čase od 19.00 do 22.45 h  
 
Prítomní:  predsedníčka komisie – Mgr. Katarína Trenčanská 
                  podpredseda komisie – Ing. Jozef Bulla 
                  členovia komisie – Mgr. Viera Mária Adamovičová, Mgr. Peter Vavák, Lívia Spustová,     
                  Andrej Hujsa, Mgr. Martin Macejka, Rozália Habová, Eva Režná 
                  prizvaní – Mrg. Pavol Urban 
                  zapisovateľka – Natália Slobodová 
 
Zasadnutie komisie viedla predsedníčka komisie Mgr. Katarína Trenčanská 
 
 
PROGRAM: 

1. Využitie kaštieľa, nie len ako kultúrnej pamiatky ale aj v rámci podpory cestovného 
ruchu. 

2. Zbierka na kaštieľ.  
3. Navrhnutie rôznych možností, ako navrátiť do kaštieľa život. 
4. Zamerať sa na funkčnosť TIK-u a RCDM (Regionálne centrum destinačného 

manažmentu, ďalej RCDM) a ich najbližšiu budúcnosť, ich využitie a zmysel, 
posilnenie aktivít, ktoré vedú k budovaniu konkrétnych produktov cestovného ruchu 

5. Vypracovať aktuálny prehľad o aktivitách TIK-u, jeho náplni a zmysle. Nahliadnuť 
do plánu činností na rok 2011 TIK-u a RCDM, efektívne využívanie nájstrojov 
komunikácie a moderný marketing orientovaný na návštevníkov  

6. Spolupráca s partnerskými mestami a využívanie kontaktov 
7. Dlhodobé a strednodobé priority mesta Malacky  
8. Rôzne 

 
 
 
 
 
K bodu 1. 
- komisia sa zaoberala otázkou využitia kaštieľa počas nasledovného obdobia. V spolupráci s MCK 
chce vytvoriť akcie v rámci “kultúrneho leta”, kde by pri realizácii využila aj cezhraničné 
partnerské mestá.  
Zároveň chce iniciovať stretnutia s organizátormi kultúrnych podujatí v Malackách, , na ktorých by 
sa vypracoval ročný plán využitia kaštieľa.  
 
Otvorila diskusiu o spoplatnení služieb kaštieľa, ktorá bola zverejnená na mestskej web stránke. 
Cenníku chýba hlavne ponuka produktu pre návštevníkovm a študentské skupiny. 
Uznesenie 
 Komisia navrhuje oddeleniu marketingu vypracovať konkrétnu ponuku pre návštevníkov 
kaštieľa, kde by boli zahrnuté spoplatnené služby. 
 
 
K bodu 2. 
- na základe informácií o aktuálnom stave zbierky, ktorá trvá už 3 roky, sa komisia rozhodla oživiť 
ju a pokúsiť sa zväčšiť objem finančných prostriedkov. Momentálne jej aktuálny stav je 5558,04 



eúr, čo je v porovnaní s ostatnými mestami a ich zbierkami zanedbateľné číslo. Je potrebné dať jej 
nový rozmer.   
Komisia apelovala na vedúceho odd. marketingu, p. Mgr. Urbana, aby sa aj tomu médiá začali 
venovať. P. Urban prisľúbil spoluprácu, čo sa týka informovanosti občanov. 
Diskutovalo sa aj o zbierke počas Prvomájových Malaciek, kde vedúci odd. Marketingu prítomných 
informoval o zámere vyberania financií pre kaštieľ a to formou spoplatnených sprievodcovských 
akcií v rámci dobrovoľného príspevku a chce vyzvať dobrovoľníkov, ktorí budú medzi návštevníkmi 
vyberať dobrovoľné finančné príspevky.  
 Komisia dala návrh, že sa zapojí do zbierky na Prvomájové Malacky formou dražby. Chce osloviť 
výtvarných umelcov z Malaciek a blízkeho okolia, ktorí dajú do dražby svoje umelecké diela. 
Výťažok sa venuje zbierke.  
 
Uznesenie 
Komisia v spolupráci s MCK žiada  oddelenie marketingu o medializáciu pripravovanej akcie vo 
všetkých dostupných mestských médiách.  
 
 
K bodu 3. 
- motivivať školské zariadenia a záujmové športové kluby k podpore záchrany tejto pamiatky 
- otvoriť brány kaštieľa pre ľudí a informovať ich o jeho stave a plánoch mesta  
- propagovať kaštieľ a zbierku možno aj pri rôznych kultúrnych podujatiach mesta 
- zainteresovať médiá a zamyslieť sa nad štýlom informovania o problematike 

 
Uznesenie 
Komisia  žiada  oddelenie marketingu informovať všetkých členov komisie o každej 
pripravovanej akcii v kaštieli.  

 
 

K bodom 4. – 5. 
- komisia rozoberala činnosť TIK-u, jeho funkčnosť a zmysel v tomto období. Zamerala sa aj na 
RCDM vytvorené z projektu Paltour ako centrum riadenia destinácie. Zisťovala aktuálny stav práce 
TIK-u vedúceho odd. marketingu, ktorý momentálne nevykazuje žiadnu aktivitu. 
 
Uznesenie 
 Komisia žiada oddelenie marketingu o predloženie správy k aktuálnej činnosti RCDM a TIK- 
u a následné predloženie návrhov o zefektívnenie činností TIK-u, definovanie postavenie RCDM, 
jeho úloh, prípadné dopady na rozpočet mesta do 17. mája 2011. 
 
 
K bodu 6. 
- pri zmene organizačnej štruktúry mesta cezhraničné vzťahy už nie sú pod kompetenciou 
zástupkyne primátora mesta a komisia nie je informovaná, kto túto agendu zabezpečuje  
 
Uznesenie 
Komisia žiada MsÚ predložiť informácie o aktuálnom stave zahraničných vzťahov mesta do 26. 
apríla 2011 a zároveň žiada informovať, pod koho kompetencie tieto vzťahy spadajú. 
 
 
 
 



K bodu 7. 
Komisia odporúča predložený materiál zobrať na vedomie, neschváliť ho a upraviť podľa 
nasledovných pripomienok: 

 
Prijaté uznesenia: 
 

- Žiadame, aby každá priorita mala svojho garanta, navrhujeme, aby garanciu nad témami 
prevzali príslušné komisie 

 
 
- bod 1.2.1     komisia navrhuje vypustiť lokalitu Malé námestie, ostatné ponechať 
 
- bod 2.1.1     komisia navrhuje vyčiarknuť slovo „kúpa“, pretože nehnuteľnosť DD Macejko     
                               už kúpená je  
 
- bod 2.2.2    komisia navrhuje tento bod vypustiť, nakoľko kvalifikáciu pedagógov     

                   a modernizáciu vzdelávacích procesov si riešia riaditelia jednotlivých škôl  
                   samostatne.  

 
- bod 3.1.1.   komisia navrhuje vypustiť, tento problém si rieši každé príslušné oddelenie 
 
- bod 4.1.2    komisia navrhuje doplniť tento bod  o koncepciu rozvoju cestovného ruchu. 
 
- bod 4.1.3    komisia navrhuje vypustiť prvú  odrážku ( - skvalitnenie organizácia štátnych   
                              sviatkov  a mestských podujatí a aktivít), to rieši MCK, ktoré je  financované  
                         samostatne 
 
- bod 4.1.4    komisia navrhuje bod vypustiť. 
 
- bod 5.1.1    komisia navrhuje časťo revitalizácii detských ihrísk a stojísk zberných              
                              kontajnerov na komunálny odpad presunúť do  bodu 3.1.1. 
 
- bod 5.2.1   komisia navrhuje vypustiť bod o rekonštrukcii schodiska v kaštieli a fontány,  
                         pretože finančné prostriedky na tento účel  už sú 
 
- bod 5.2.2   komisia navrhuje pridať do tohto bodu zabezpečenie tvorby atraktívnych  
                        produktov cestovného ruchu a taktiež urýchlené vypracovanie koncepcie využitia  
                        priestorov kaštieľa pre kultúru a spoločenské účely  

 
 
 
K bodu 8. 
- komisia diskutovala o  možnostiach financovania digitalizácie historických dokumentov, 

knižného fondu v rámci zachovania kultúrneho dedičstva, digitalizáciu kina 
 
Uznesenie 
 Komisia žiada právne oddelenie o predloženie možností financovania digitalizáciu historických 
dokumentov a knižného fondu, digitalizáciu kina zo zdrojov EÚ alebo štátnych grantových schém 
do 26. apríla 2011. 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala a za správnosť zodpovedá: 
 
 
–––––––––––––––––––     –––––––––––––––––––––––––––                       
    Natália Slobodová                  Mgr. Katarína Trenčanská, poslankyňa MsZ 
        tajomníčka              predsedkyňa Komisie pre kultúru a cestovný ruch 
 
 
Príloha: prezenčná listina 
V Malackách 13. 4. 2011 


